

Amendment #2 to
Procurement of medicines for treatment of patients with multiple sclerosis, medicines for children with
cystic fibrosis, medicines for patients in pre- and post-transplant period

Reference: **ITB 102-2018-UNDP-UKR-HP**

Dear Bidder,

Please be aware on the following amendments to the **ITB 102-2018-UNDP-UKR-HP** document regarding (marked in red):

1. The deadline for submission has been extended until **August 22, 2018 10:00 AM** (Kyiv time).
 2. Bid Opening conference will be held on **August 22, 2018 at 3:00 PM** (Kyiv time).
 3. **If Bidder has already issued Bid Security, there is no need to prolongate it due to the tender extension.**
-

ИЗМЕНЕНИЯ №2 к документу

Закупка медикаментов для лечения пациентов с рассеянным склерозом, медикаментов для лечения
детей, больных муковисцидозом, закупка медикаментов для больных в до- и послеоперационный
период по трансплантации

ССЫЛКА: **ПУТ 102-2018-UNDP-UKR-HP**

Уважаемый участник, обратите внимание, что в документ **ПУТ 102-2018-UNDP-UKR-HP** были внесены следующие изменения:

1. Окончательный срок подачи заявок продлен до **22 августа 2018 года, 10:00** (по Киеву).
2. Процесс публичного открытия заявок будет проводится **22 августа 2018 года, 15:00** (по Киеву).
3. **Если Участник торгов уже выпустил банковскую гарантию заявки, нет необходимости продлевать ее в связи с продлением тендера.**